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 مرد آمارهای تاریخی در 
سپاهان

 سیدحسین حسینی که رکوردهای مختلفی درون دروازه 
به نام خود ثبت کرده، به دنبال تکرار آن ها در سپاهان است.

 انتقال سیدحسین حسینی به سپاهان را می توان یکی از 
پرحاشیه ترین نقل وانتقالات تابستانی لیگ برتر دانست، 
دروازه بانی که سال ها سنگربان اول استقال و چندین 
فصل کاپیتان نخست این تیم بود، حالا لباس زرد سپاهان 
را به تن کرده تا فصل جدید را در نقش تازه ای آغاز کند. 
سیدحسین حسینی ۲۴۰ بار درون دروازه استقال ایستاد 
و با ثبت ۱۰۹ کلین شیت و دریافت تنها ۱۸۰ گل، یکی 
از مطمئن ترین دروازه بان های سال های اخیر فوتبال ایران 
لقب گرفت. او با ۲۸ بازی برای ملوان و هشت کلین شیت 
و ۳۰ گل خورده در دوران خدمت سربازی کارش را آغاز 
کرد و سپس به استقال پیوست؛ جایی که سال ها شماره 
یک بود و حتی بازوبند کاپیتانی را هم به بازو بست. عملکرد 
باشگاهی:  مختلف  رقابت های  در  حسینی  سیدحسین 
گل خورده، ۹۷  بازی، ۱۶۰  خلیج فارس: ۲۱۷  لیگ برتر 

کلین شیت
Á  ۱۱ گل خورده،   ۱7 بازی،   ۲۲ جام حذفی:   

کلین شیت
 لیگ قهرمانان آسیا: ۲۸ بازی )۱۲ بازی در لیگ قهرمانان 
آسیا، ۱۰ بازی در لیگ نخبگان و دو بازی در مقدماتی 

لیگ قهرمانان آسیا(، ۳۳ گل خورده، هشت کلین شیت
Á سوپرجام ایران: یک بازی و یک کلین شیت 

 دروازه بان ۱۳ فصل اخیر تیم فوتبال استقال تهران، در 
مجموع ۲۷۸ بازی رسمی در سطح باشگاهی داشته که آمار 
قابل توجهی برای یک دروازه بان ایرانی محسوب می شود. 
یک قهرمانی در لیگ برتر، دو قهرمانی در جام حذفی و یک 
قهرمانی در سوپرجام به همراه استقال و حضور در تیم ملی 
بزرگسالان و المپیک و همچنین تجربه بازی در جام جهانی 
ازجمله افتخارات عملکردی وی در به شمار می رود. کاپیتان 
سابق استقال در فصل هجدهم رقابت های لیگ برتر 
موفق شد ۸۷۳ دقیقه متوالی دروازه استقال را بسته نگه 
دارد که این بهترین آمار دروازه بان های تاریخ فوتبال ایران 
ازاین حیث بود. حسینی پس از سال های طولانی رکورد 
بهرام مودتی را شکست که ۸۴۷ دقیقه متوالی گل نخورده 
بود و توانست این رکورد مهم را ارتقا بدهد. اتفاقی که با 
گل نخوردن در بیشتر از ۱۰ مسابقه به دست آمد. البته این 
رکورد یک فصل بیشتر دوام نیاورد و ابتدا در فصل نوزدهم 
توسط پیام نیازمند با ۹۳۵ و سپس زهرا خواجوی در فوتبال 
بانوان با ۹۵۰ دقیقه گل نخوردن شکسته شد. سیدحسین 
حسینی در فصل بیست و دوم رکورد تاریخی ۲۱ کلین شیت 
را به نام خود ثبت کرد؛ رکوردی که هیچ دروازه بانی در تاریخ 
لیگ برتر به آن نرسیده بود. او در همان فصل تنها ۱۰ گل 
خورد؛ آماری که برای یک فصل کامل تقریباً بی سابقه 
است. فصل گذشته هم با ثبت ۲۲ سیو، رکورد بیشترین 
مهار توپ در لیگ نخبگان آسیا را به نام خودش ثبت کرد؛ 
سه سیو بیشتر از دروازه بان کاوازاکی فرونتال ژاپن و پائولو 
ویکتور از الریان قطر که به ترتیب در رتبه دوم و سوم این 
لیست بودند. حسینی در فصل گذشته با حواشی زیادی در 
استقال روبه رو بود؛ تمدید قراردادش در هاله ای از ابهام 
قرار داشت و در نهایت جدایی اش از آبی ها قطعی شد. 
حسینی با ۱۲ بازی ملی، پنج بازی در تیم ملی المپیک و 
سابقه حضور در ادوار لیگ قهرمانان و لیگ نخبگان آسیا، 
یکی از باتجربه ترین گلرهای حال حاضر لیگ برتر است. 
حضور او در سپاهان نه تنها امنیت فنی بیشتری به این تیم 
می دهد، بلکه باعث می شود ترکیب محرم نویدکیا، وزنه 
رهبری بیشتری در خط دفاعی داشته باشد. این انتقال هم 
برای حسینی فرصتی تازه برای اثبات خودش است و هم 
برای سپاهان حرکتی حیاتی در یک فصل پرچالش به شمار 
می رود. حال باید دید آیا در اصفهان، حسینی می تواند 

دوباره به روزهای اوجش بازگردد.

 نمایش امیدوارکننده، اما 
بی ثمر

 در چارچوب دیدار تدارکاتی اردوی پیش فصل ترکیه 
برای تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان، این تیم به مصاف 
ارزروم اسپور ترکیه رفت و با نتیجه تساوی بدون گل متوقف 

شد.
آماده سازی  برای  که  اصفهان  ذوب آهن  فوتبال  تیم   
سر  به  برون مرزی  اردوی  در  لیگ برتر  جدید  فصل 
می برد، در دومین دیدار تدارکاتی امروز پنجشنبه ۲ مرداد 
خود در برابر تیم فوتبال ارزروم اسپور ترکیه قرار گرفت و 
در دیداری نسبتاً پُرتاش، با تساوی بدون گل زمین را 
ترک کرد. شاگردان قاسم حدادی فر در نیمه نخست با 
ترکیبی منسجم و رویکردی تهاجمی وارد میدان شدند. 
مالکیت توپ و میدان عمدتاً در اختیار سبزپوشان بود و 
چند موقعیت جدی نیز روی دروازه تیم میزبان خلق شد، 
اما بی دقتی در ضربات نهایی و واکنش های دروازه بان 
حریف مانع از باز شدن دروازه شد تا نیمه اول با تساوی 
بدون گل خاتمه یابد. در نیمه دوم نیز روند بازی مشابه 
دقایق ابتدایی بود؛ ذوب آهن باز هم تیم برتر میدان بود و 
ساختار دفاعی اش نظم قابل توجهی داشت، اما در بخش 
باوجود  ماند.  پابرجا  اول  نیمه  مشکل  همان  گل زنی، 
تعویض ها و تاش های تازه نفس ها برای تغییر نتیجه، 
این دیدار تدارکاتی بدون گل به پایان رسید. با این نتیجه، 
ذوب آهن در دومین بازی دوستانه اش در ترکیه به تساوی 
رضایت داد، اما آنچه بیش از نتیجه جلب توجه می کند، فرم 
فنی و انسجام تیمی ذوب آهن تحت هدایت ستاره سابق 
خودش است؛ تیمی که در مسیر ساختن هویتی تازه برای 
فصل جدید لیگ برتر قدم برمی دارد. سبزپوشان اصفهانی 
پیش ازاین در اولین دیدار دوستانه خود مقابل ترابزون اسپور 
ترکیه متحمل شکست سنگین چهار بر صفر شده بودند و 
طبق برنامه، احتمالًا پس از این بازی و ریکاوری، با پایان 

اردوی پیش فصل به اصفهان بازخواهند گشت.

 رقابت ۱۲۵ ژیمناست در لیگ 
هنری آقایان

 پنجمی هندبال ایران در آسیا 
با درخشش دختر سپاهان

 پریسان خسروی بازیکن ملی پوش تیم هندبال نوجوانان 
سپاهان با نمایش درخشان خود در پایان دیدار تیم ملی 
کشورمان و تیم چین تایپه در یازدهمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی نوجوانان دختر آسیا، به عنوان بهترین 

بازیکن زمین معرفی شد. 
پیش ازاین نیز طایی پوش سپاهان، در دیدار تیم ملی ایران 
با هند موفق به کسب عنوان بهترین بازیکن زمین شده 
بود. ملی پوشان کشورمان در آخرین دیدار خود در مسابقات 
قهرمانی آسیا در چین موفق شدند، چین تایپه را با نتیجه 
۳۳-۳۴ از پیش رو بردارند تا با کسب سومین پیروزی پیاپی 

خود رده پنجم این جام را از آن خود کنند.

 شکست گیتی پسند در گام 
نخست لیگ برتر فوتسال

 سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان گفت: برخاف 
جریان بازی گل دریافت کردیم و پس از آن نتوانستیم به 

بازی برگردیم.
 محمد کشاورز پس از شکست تیم فوتسال گیتی پسند 
اصفهان مقابل فولاد زرند ایرانیان در هفته اول لیگ برتر 
فوتسال باشگاه های کشور اظهار کرد: به تیم فولاد زرند 
به خاطر کسب پیروزی در این دیدار تبریک می گویم، بازی 
برای ما دو نیمه متفاوت داشت؛ در نیمه اول خوب بازی 
نکردیم، واقعاً فولاد زرند بهتر از ما عمل کرد. در نیمه دوم 
کاماً بازی را در اختیار داشتیم و موقعیت های زیادی روی 

دروازه حریف خلق کردیم. 
او افزود: برخاف روند بازی گل خوردیم و بعد از آن هم 
بزنیم.  گل  میزبان  به  نتونستیم  کردیم  تاش  هرچه 
دادیم.  دست  از  دوم  نیمه  در  بی شماری  موقعیت های 
سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان بیان کرد: درباره 
داوری هم باید عرض کنم، عملکرد کوبل داوری خیلی 
مشکل خاصی نداشت و من فقط تنها چیزی که می توانم 
بگویم این است که ضمن احترام به همه داوران که خیلی 
هم تاش می کنند، وی اس یا همان ویدیوچک برای 
فوتسال ایران خیلی مهم است. کشاورز در پایان گفت: 
برخاف اینکه داوران ما برای قضاوت های درست تاش 
می کنند، اما از کمیته فوتسال خواهش می کنم مجهز 
کردن لیگ برتر به ویدیوچک را در دستور کار قرار دهد و به 

داوران خوب ما در امر قضاوت کمک کند.

 توسعه همه جانبه فوتبال کشور 
نیازمند حمایت های دولتمردان

 رئیس فدراسیون فوتبال گفت: توسعه همه جانبه رشته 
ورزشی فوتبال در نقاط مختلف کشور نیازمند حمایت های 
دولتمردان و برنامه ریزی جدی تر مسئولان امر با ورود 

بخش خصوصی است.
 مهدی تاج در مجمع سالانه هیئت فوتبال مازندران در 
ساری با گرامیداشت یا و خاطره شهدای تجاوز اخیر رژیم 
سفاک صهیونیستی به ایران اسامی اظهار کرد: هر چند 
رژیم صهیونیستی اشتباه محاسباتی مرتکب شده و حماقت 
این رژیم، باعث شد تا ایران اسامی متحدتر شوند و با 
این اتحاد ملی و پشتیبانی از ولایت و نیروهای مسلح به 
همه متجاوزان پاسخ قاطع و محکم دادند. او سهم بازیکنان 
لیگ برتر و پیش رو و همچنین تعداد باشگاه ها قابل توجه 
بوده و در تیم های ملی کشور نیز بیشتر است. تاج افزود: در 
فوتسال و فوتبال ساحلی هم حضور بازیکنان مازندرانی در 

هر دوره چشمگیر بوده است.
بازیکنان و  از  بهره مندی  با  مازندران  اینکه  بیان  با  او   
ظرفیت های فعال و کننده کار از نبود شرکت های قوی 
صنعتی رنج می برد، گفت: در استان هایی مثل اصفهان و 
کرمان و خوزستان این ظرفیت وجود دارد و تیم های این 
استان ها از این ظرفیت ها بهره مند هستند. رئیس فدراسیون 
فوتبال، ساخت ساختمان هیئت فوتبال مازندران را یکی 
از اقدام های ارزشمند در راستای استفاده جامعه فوتبالی 
این استان اعام کرد و گفت: فدراسیون در روند ساخت 
ساختمان هیئت فوتبال بخشی از کمک را داشته و انتظار 
است که در حل عقب ماندگی اعتباری، اداره کل ورزش و 
جوانان مازندران هم پای کار بیاید. تاج ادامه داد: عمده ترین 
چالش در مازندران نبود اسپانسر قوی است که راهکار آن 
ایجاد کنسرسیوم است. او افزود: سرمایه گذار خرد استان 
جمع آوری و با حمایت مجموعه استانی و اداره کل ورزش 
به صورت کنسرسیوم حمایت از تیم های ورزشی را در 

لیگ های مختلف داشته باشیم. 
او ادامه داد: فدراسیون هم از این مهم و ایجاد کنسرسیوم 
مجمع  در  باشد  لازم  اگر  و  کرد  خواهد  ویژه  حمایت 
نمایندگان مازندران در مجلس شرکت و دفاع خواهیم 
کرد. رئیس فدراسیون فوتبال همچنین با بیان اینکه امروزه 
فوتبال یک پدیده همه گیر و فراگیر شده است، گفت: 
فوتبال اکنون در همه دنیا یک بحث جدی شده و کشورها 
به واسطه فوتبال قدرت خودشان را به رخ هم می کشند. 
تاج اظهار کرد: اکنون ایران رتبه ۲۰ جهانی و در فوتسال 
و در بخش بانوان نیز در آسیا جایگاه ویژه و ممتاز دارد که 

حفظ اینها و رتبه ها بسیار سخت است. 
رئیس فدراسیون فوتبال با بیان اینکه کشورهای دنیا به 
شدت در فوتبال درحال رشد و سرمایه گذاری هستند و 
حتی رئیس جمهور این کشورها نیز فعالانه حضور دارند، 
گفت: ایران هم از این قافله قطعاً عقب خواهد افتاد و اگر 
دست به دست هم بدهیم می توانیم مسیر فعلی را حفظ و 
ارتقا دهیم. تاج در ادامه با اشاره به اینکه حق مازندران 
حضور در لیگ برتر فوتبال است، از حمایت رضا حدادیان 
برای تیم نساجی مازندران قدردانی و ابزار امیدواری کرد با 
ایجاد کنسرسیوم فوتبال در مازندران مشکات تیم های 
نساجی و دیگر تیم های استان در لیگ های کشوری 

برطرف شود.

 گروه ورزش: در سال هایی که ژیمناستیک ایران، پله های 
ترقی را با شتابی مثال زدنی در عرصه های ملی و بین المللی 
طی می کند، اصفهان، پایتختِ ورزشِ این سرزمین، بار دیگر 
در قامت میزبانِ رویدادی مهم، نقشی کلیدی در این شکوفایی 
ایفا می کند. زنگِ آغازِ مرحله نخستِ لیگ ژیمناستیک هنری 
باشگاه های کشور، در رده های سنی جوانان و بزرگسالان، با 
حضور پرشور ۱۲۵ ورزشکارِ نخبه از اقصی نقاط ایران، نه تنها 
نویدبخشِ آینده ای روشن برای این رشته مهیج است، بلکه 
گواهی است بر اراده پولادینِ مسئولان ورزشِ اصفهان، برای 
توسعه زیرساخت های لازم و میزبانی شایسته از رویدادهای 
معتبر. این رقابت ها، در حالی برگزار می شود که چهره های 
درخشانِ ژیمناستیک ایران، با کوله باری از تجربه و انگیزه ای 
دوچندان، به صحنه بازگشته اند و وعده هایی تازه برای ارتقای 
جایگاهِ این رشته در سطح جهانی داده اند. صحنه ای تماشایی 
از تاش، پشتکار و جوششِ استعدادهای نوظهور، در انتظارِ 
دوستدارانِ ژیمناستیک است. اصفهان، بار دیگر، به کانونِ 
مسابقات،  این  است.  شده  تبدیل  جذاب  رشته  این  توجهِ 
هم زمان با بازگشت چهره های شاخص و وعده های تازه برای 
ارتقای جایگاه ژیمناستیک ایران، صحنه ای از تاش، انگیزه 
و شکوفایی استعدادهای نوظهور را به نمایش گذاشته است. 

مرحله نخست لیگ ژیمناستیک هنری آقایان باشگاه های 
کشور با حضور ۱۸ تیم در رده های سنی جوانان و بزرگسالان 

پنجشنبه هفته گذشته به میزبانی اصفهان آغاز شد.
Á مدال برنز ژیمناستیک هم برای ما آرزو بود 

 رئیس فدراسیون ژیمناستیک گفت: قباً کسب مدال برنز 
ژیمناستیک هم یک آرزو بود و کسب هم زمان یک طا، 
یک نقره و یک برنز در مسابقات قهرمانی آسیا برای ما رکورد 
فدراسیون  رئیس  اینچه درگاهی،  زهرا  می شود.  محسوب 
ژیمناستیک در حاشیه برگزاری مسابقات لیگ ژیمناستیک 
هنری آقایان باشگاه های کشور در اصفهان اظهار داشت: 
یکی از ماک های انتخاب ملی پوشان این مسابقات است که 
انگیزه خوبی در میان مربیان و ورزشکاران ایجاد می کند. او 
افزود: دور جدیدی از اردوهای تیم ملی در رده های مختلف 
برنامه ریزی شده است که تا یکی دو ماه آینده آغاز خواهد شد. 
اینچه درگاهی تصریح کرد: قضاوت های خوبی در جریان این 
مسابقات انجام شد؛ نزدیک ترین مسابقات بین المللی پیش رو 
مسابقات قهرمانی جهان است که پس از المپیک از اهمیت 
فراوانی برخوردار است. رئیس فدراسیون ژیمناستیک گفت: 
مسابقات قهرمانی جهان سختی برابر المپیک دارد، ممکن 
است کسب سهمیه المپیک به شکلی باشد که یک ورزشکار 

برای مثال در بارفیکس قوی تر از پرش خرک عمل کرده 
باشد؛ اما در مجموع امتیازات به گونه ای رقم بخورد که کسب 
سهمیه کند؛ تعداد ورزشکاران در مسابقات قهرمانی جهان 
بیشتر است. او ادامه داد: مهدی الفتی در پرش خرک سهمیه 
کسب کرد و یکی از ۲ نفر برتر جهان بود، الفتی با ثبت یک 
حرکت که برای اولین بار در دنیا اجرا شد توانست با شکست 
قهرمان المپیک، مدال طای مسابقات قهرمانی آسیا را کسب 
کند، این یک شگفتی بود و جو فوق العاده ای را به وجود آورد. 
اینچه درگاهی با بیان این که در کنار این افتخارآفرینی مدال 
نقره و برنز قهرمانی آسیا را در رده جوانان و بزرگسالان کسب 
کردیم، خاطرنشان کرد: این در حالی است که قباً کسب 
مدال برنز ژیمناستیک هم یک آرزو بود و کسب هم زمان یک 

طا، یک نقره و یک برنز برای ما رکورد محسوب می شود.
Á  تزریق خون جدیــد به ورزش با میزبانی 

رویدادها
 سید مهدی صدری، مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان 
با اشاره به برگزاری این مسابقات اظهار داشت: انتخابات ۱۸ 
هیئت ورزشی ما سال گذشته برگزار شد و صاحب رئیس 
شدند، طبیعی است که پس از آن باید موضوع کیفیت کار در 
هیئت ها موردبررسی قرار گیرد. او افزود: با برگزاری رویدادهای 

مختلف خون جدیدی در رگ های رشته های ورزشی دمیده 
می شود؛ انگیزه هایی در ورزشکاران برای رقابت و عموم مردم 
برای ترغیب به پیوستن به این رشته ها ایجاد خواهد شد. 
صدری تصریح کرد: هیئت ژیمناستیک یکی از هیئت هایی 
است که ریاست آن را یک بانو بر عهده دارد و با برنامه به کار 
خود ادامه می دهد. مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان 
گفت: امروز میزبان مسابقات قهرمانی کشور ژیمناستیک در 
رده سنی جوانان و بزرگسالان بودیم، با رویکردی که استاندار 
ورزش دوست اصفهان دارد امیدوارم روند میزبانی از رویدادهای 

ورزشی مختلف را ادامه دهیم.
Á میزبانی اصفهان در لیگ ایروبیک 

 مژده سلیمان پور رئیس هیئت ژیمناستیک استان اصفهان نیز 
در حاشیه برگزاری این مسابقات اظهار داشت: ورزشکاران در 
سطح بسیار بالایی در مسابقات ظاهر شدند، از استان اصفهان 
یک تیم نوجوانان و یک ورزشکار در رده سنی بزرگسالان در 
این رقابت ها حضور دارند. او افزود: امین نوریان از نجف آباد از 
قهرمانان قدیمی بودند که سال ها ورزش را کنار گذاشته بودند 
و به اصرار ما بازگشتند و ما هم وعده دادیم نامایماتی که 
قباً در حق او انجام شده است را جبران کنیم. سلیمان پور 
تصریح کرد: همچنین میزبانی مسابقات لیگ ایروبیک آقایان 
و بانوان را کسب کردیم که از ۸ تا ۱۲ مرداد در اصفهان برگزار 

خواهد شد.
 در مجموع، میزبانی اصفهان از لیگ ژیمناستیک هنری 
آقایان، نه تنها فرصتی برای نمایش توانمندی های ورزشکاران 
این رشته فراهم آورده، بلکه نشان دهنده عزم جدی مسئولان 
ورزشکاران  از  حمایت  و  زیرساخت ها  توسعه  برای  استان 
است. از سویی دیگر، موفقیت های اخیر ژیمناستیک ایران در 
عرصه های بین المللی، از جمله کسب مدال های رنگارنگ در 
مسابقات قهرمانی آسیا، نویدبخش آینده ای روشن برای این 
رشته در کشور است و انگیزه مضاعفی را در بین ورزشکاران 
و مربیان ایجاد کرده است. با تداوم این روند، می توان انتظار 
داشت که ژیمناستیک ایران در سال های آتی، جایگاه ویژه ای 

را در سطح جهانی کسب کند.

خارج از گود فوتبال اصفهان 

 هدف ما سرمایه گذاری برای آینده هندبال بانوان بود

 در فینال نابرابر سهمیه جهانی گرفتیم

 رئیس فدراسیون هندبال گفت: خیلی دنبال نتیجه در 
مسابقات نوجوانان دختر آسیا نبودیم و هدف ما سرمایه گذاری 
برای آینده هندبال بانوان بود تا زنجیره ای که در شش سال 

گذشته در هندبال بانوان ایجاد کردیم، قطع نشود.
 علیرضا پاکدل در گفت وگو با تسنیم درباره عملکرد تیم 
هندبال نوجوانان دختر کشورمان در مسابقات قهرمانی آسیا 
اظهار داشت: مسابقات قهرمانی آسیا در رده های پایه در 
بخش دختران سطح بالایی دارد، چون در جهان ژاپن و کره 
جنوبی صاحب مقام هستند و در این قاره حضور دارند. ژاپن 
قهرمان دو دوره گذشته مسابقات است و در این دوره هم به 
جمع هشت تیم برتر جهان راه یافت. او در ادامه افزود: ما در 

گروهی سخت قرار داشتیم. 
حضور ژاپن و کره جنوبی در گروه ما شرایط سختی را 
ایجاد کرد. این دو تیم قدرتمند و همیشه مدعی آسیا و جهان 
در رده نوجوانان در گروه ما بودند و پیش بینی می کردیم که 
حضور ما در جمع چهار تیم پایانی بسیار سخت خواهد بود. 
علی رغم اینکه تیم ما بسیار دیر به محل مسابقات رسید و 
دو سه ساعت قبل از شروع مسابقه به چین رسیدیم، بازی 
خوبی مقابل کره جنوبی و ژاپن انجام دادیم. اینکه ما در 
هر دو بازی ۲۷ گل به این دو تیم مدعی زدیم و به جز در 
مقاطعی بسیار نزدیک بازی کردیم. رئیس فدراسیون هندبال 
هدف از حضور دختران را سرمایه گذاری برای آینده بانوان 
دانست و گفت: ما در این مسابقات خیلی دنبال نتیجه نبودیم 

و هدفمان سرمایه گذاری برای آینده هندبال بانوان بود تا 
زنجیره ای که در شش سال گذشته در هندبال بانوان ایجاد 
کردیم، قطع نشود و جایگاه پنجم هم به نظر من خوب بود. 
ما فقط دو باخت در این مسابقات داشتیم که مقابل ژاپن و 
کره جنوبی بود و قطعاً اگر در گروه دیگر بودیم به احتمال 
بسیار زیاد به جمع چهار تیم پایانی صعود می کردیم. او با 
اشاره به برتری برابر چین تایپه در دیدار پایانی، تصریح کرد: 
در بازی آخر برابر چین تایپه علی رغم مصدومیت دینا رضایی 
ستاره تیم ما و بازیکن کلیدی تیم که در نیمه اول از ناحیه 

دست دچار آسیب دیدگی شدید و شکستگی شد و نتوانست 
به بازی ادامه دهد، کارمان سخت شد و مسابقه به ضربات 
پنالتی کشید. در ضربات پنالتی به پیروزی رسیدیم و پنجم 
شدیم. ما در مجموع از عملکرد تیم راضی هستیم. پاکدل 
راجع به تأثیر جنگ تحمیلی ۱۲ روزه بر روند آماده سازی 
تیم هندبال دختران نوجوان کشورمان اظهار داشت: تیم ما 
شرایط سختی را پشت سر گذاشت. دقیقاً در اواخر اردوی 
این تیم جنگ تحمیلی علیه کشورمان آغاز شد. دو سه روز 
بعد از آن قرار بود باروس در ایران حاضر شود و چند بازی 

دوستانه با تیم نوجوانان و جوانان ما داشته باشد که لغو شد. 
از طرف دیگر حدود ۲۵ روز اردوها برگزار نشد. او در مورد 
اعزام تیم هندبال نوجوانان دختر کشورمان یادآور شد: اینکه 
چین ویزای فرودگاهی بدهد، در تاریخ این کشور بی سابقه 
بوده است، اما با فشارهایی که به فدراسیون چین آوردیم 
و پیگیری های مکرری که از فدراسیون هندبال داشتیم، 
شرایط حضور تیم فراهم شد. در کنار آن وزارت امور خارجه 
و روابط بین الملل وزارت ورزش هم پیگیری هایی داشتند، اما 
فشارهای زیاد ما به فدراسیون چین و کنفدراسیون آسیا باعث 
شد تا ویزای فرودگاهی صادر کنند. تیم ما حدود ۲۷ ساعت 
در مسیر بود و قطعاً این اتفاقات روی عملکرد تیم اثر داشت، 
اما در مجموع توانستیم سربلند باشیم. رئیس فدراسیون 
هندبال درباره سام نظامی دختران به پرچم ایران و بازتاب 
آن گفت: سام نظامی دختران ما به پرچم ایران یک پیام 
به دنیا دارد و آن هم پیام عزت و اقتدار دختر ورزشکار ایرانی 
است و به همه اعام می کنیم برای اینکه خاک کشورمان 
را حفظ کنیم حتی از جان خود می گذریم. سردمدار سام 
نظامی به پرچم و سرود ایران هندبالیست ها بودند. در سال 
۹۸ در جریان قهرمانی آسیا در کویت و پس از شهادت سردار 
سلیمانی برای اولین بار بچه های هندبال این سام را انجام 
دادند و در تاریخ ورزش ما ماندگار شد و مورد تحسین مقام 
معظم رهبری )مدظله العالی( قرار گرفت. امروز هم دختران ما 

نشان دادند در تمام عرصه ها آماده هستند.

 سرمربی تیم والیبال زیر ۱۶ سال ایران گفت: باوجود 
تمرینات ناقص، مشکات اعزام و رقابت نابرابر با تیم هایی 
که بازیکنان صغرسنی داشتند، موفق به کسب سهمیه جهانی 

شدیم.
 آرش صادقیانی در گفت وگو با مهر درباره عملکرد تیم ملی 
والیبال زیر ۱۶ سال در مسابقات قهرمانی آسیا و دیدار نابرابری 
که در مرحله فینال با پاکستان داشتند که بازیکنان آن ها 
صغرسنی داشتند، اظهار داشت: این دومین دوره مسابقات زیر 
۱۶ سال در آسیا بود و ما در دوره قبل هم تیم هایی مواجه 
بودیم که از بازیکنان بزرگ تر استفاده می کردند. درست است 
که در این دوره برخی تیم ها سه چهار بازیکن بزرگ تر داشتند، 
اما خودش این موضوع را تأیید کرد که این اختاف سن بیشتر 

بود.
 او افزود: بااین حال بازیکنان ما با تمام تاش کردند و 
همین موضوع قابل تحسین است. ما قبل از مسابقات قهرمانی 
آسیا از قبل برنامه ریزی کرده بودیم که زودتر به تایلند اعزام 
مسابقات  به  اعزام  حتی  جنگ  شرایط  به خاطر  اما  شویم؛ 
قهرمانی آسیا در هاله ای از ابهام بود که با تاش فدراسیون این 
اعزام مهیا شد. شرایط خیلی سخت بود؛ چون بچه ها نزدیک 
به ۵۰ روز خانواده هایشان را ندیدند و تمرینات خوبی هم در 

ازبکستان نداشتند. 
صادقیانی خاطرنشان کرد: باوجود تمام مشکات، تیم ما 
به فینال راه یافت و این ارزشمند است. بچه ها در فینال جانانه 

جنگیدند، اما زورمان به حریف نرسید و آن ها بازی را عوض 
کردند و پیروز میدان شدند. آن ها بسیار عالی بازی کردند 
و ما هم توانستیم سهمیه جهانی بگیریم و همین موفقیت 
بزرگی است. ضمن اینکه در دوره قبل، ما ژاپن را با نتیجه 
۳ بر ۲ شکست داده بودیم، اما این بار این تیم را توانستیم 
۳ بر صفر شکست دهیم. درحالی که ژاپن همیشه نماد یک 
کشور والیبالی صاحب سبک است و در همه ادوار از بازیکنان 

سالم )بدون صغرسنی( استفاده می کند و این برای ما ماک 
خوبی است. او گفت: بازی با ژاپن برای ما معیار خوبی بود چرا 
که چند تیم دیگر هم بازیکنان صغرسنی داشتند. تیمی که 
بازیکنان بزرگ تر از آن رده سنی به مسابقات می آید کاری از 
دست ما برنمی آید. البته که ما در آینده به این بازیکنان خیلی 
امیدوار هستیم. چون در رده پایه از بازیکنان بزرگ تر از سن 
خودشان استفاده نکردیم و آن ها از همین دوران میدان های 

مختلف را تجربه کردند. سرمربی تیم ملی والیبال زیر ۱۶ سال 
در پاسخ به این سوال که آیا با تیم هایی که از صغرسنی استفاده 
می کنند برخورد می شود، گفت: سرمربی پاکستان نیز اعتراف 
کرده که برخی بازیکنانشان بزرگ تر از بچه های ما هستند. 
من بعد از بازی با سرمربی پاکستان صحبت کردم و در قالب 
دوستانه متوجه شدم که آن ها چند بازیکن بزرگ تر دارند. حتی 
در مصاحبه ام این موضوع را عنوان نکردم؛ چون کاماً این 
موضوع را دوستانه مطرح کردیم. ولی درهرحال تیم هایی که از 
بازیکنان بزرگ تر استفاده می کنند خیلی مشخص هستند چرا 
که ساختار و نوع ضربه های آن بازیکنان متفاوت و قدرتشان 
بیشتر از سایر بازیکنان در رده سنی زیر ۱۶ سال است. او 
تأکید کرد: حتی ما در مسابقات جهانی زیر ۱۷ سال هم که 
سال گذشته شرکت کردیم و تیم های حاضر در آن مسابقات 
از صغرسنی استفاده نمی کنند، بازیکنان آن مسابقات هم 
چنین قدرت و شرایطی نداشتند. بنابراین هر تیمی که در این 
مسابقات از بازیکنان بزرگ تر از آن رده سنی استفاده کند، 
کاماً مشخص است. صادقیانی همچنین به سهمیه جهانی 
تیم ملی والیبال زیر ۱۶ سال اشاره کرد و گفت: در مسابقات 
یافته؛  افزایش  به ۲۴  از ۲۰  حاضر  تیم های  تعداد  جهانی 
بنابراین چهار تیم از آسیا سهمیه جهانی گرفتند. زمان برگزاری 
مسابقات جهانی هم مرداد سال آینده است و ما فرصت کافی 
داریم تا برنامه های خود را اجرا کنیم و قطعاً با قدرت بیشتری 

حضور خواهیم یافت.

 اصفهان، کانون ژیمناستیک ایران؛ 


